

Nganong ang Pagpaningkamot alang sa Celestial nga Gingharian Takos man sa Atong Labing Maayo nga mga Paningkamot

MANWAL SA SEMINARY ALANG SA BAG-ONG TUGON

Handurawa nga usa sa imong mga higala wala naghunahuna nga ang pagpaningkamot alang sa celestial nga gingharian takos sa tanang gikinahanglan niini.

Pag-andam og usa ka mubo nga tubag nga imong mapaambit sa imong higala nga makatabang kaniya aron makasabot nga ang celestial nga gingharian takos sa bisan unsang mga paningkamot nga gikinahanglan aron puy-an ang ebanghelyo. Tingali ganahan ka mogamit sa pipila sa mosunod nga mga kapanguhaan ug tubaga ang mosunod nga mga pangutana aron matabangan ka sa pag-andam sa imong tubag:

Si Elder L. Tom Perry (1922–2015) sa Korum sa Napulog Duha ka Apostoles mitudlo:



Ako nagtuo nga kon atong mabutang sa atong mga hunahuna ang klaro ug tinuod nga litrato sa kinabuhing dayon, kita magsugod sa pag-usab sa kinaiya. Dili na kinahanglan nga kita awragon pa sa pagbuhat og daghang mga butang nga naglakip sa paglahutay hangtod sa kataposan, sama sa [pagpangalagad], pagtambong sa atong mga miting, pag-adto sa templo, pagpuyo og moral nga mga kinabuhi, pag-ampo, o pagbasa sa mga kasulatan. Kita gusto nga mobuhat niining tanang mga butang ug mas labaw pa tungod kay kita nakahibalo nga kini makandam nato sa pag-adto sa atong gustong adtoan. (L. Tom Perry, "Ang Ebanghelyo ni Jesukristo," *Liahona*, Mayo 2008, 44)

Pinadayag 7:13–17

Pinadayag 21:22–27

Mosiah 2:41

Doktrina ug mga Pakigsaad 76:51–52, 59–60; 69–70

Doktrina ug mga Pakigsaad 130:2

Pipila sa mosunod nga mga pangutana mahimong makatabang sa paggiya sa imong hunahuna diha sa imong pagkonsiderar sa imong tubag:

- Unsa ang makapahinam kanimo kon maghunahuna ka bahin sa pagpuyo sa celestiyal nga gingharian?
- Unsa ang imong nakat-onan mahitungod sa Manluluwas nga nakapadasig kanimo sa pagsunod Kaniya ug sa pagpaningkamot nga makab-ot ang celestial nga gingharian?
- Unsa ang imong mga kasinatian sa Langitnong Amahan ug ni Jesukristo nga nakapalambo sa imong tinguha sa pagpuyo uban Kanila pag-usab?
- Sa unsang paagi nga ang Ilang gugma alang kanimo nakatabang nimo aron mobati nga ang celestiyal nga gingharian mahimong makab-ot?